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Прошло около 30 лет, однако сельскохозяйственная реформа в стране до сих пор «пробуксовывает», несмо-
тря на то, что для россиян процедура их становления (государственной регистрации) в качестве индивидуальных 
предпринимателей (ИП) и глав крестьянских (фермерских) хозяйств (КФХ), т.е. новоиспеченных производителей 
сельскохозяйственной продукции, законодательно максимально упрощена.

Ключевые слова: причины сокращения численности ИП и КФХ, законотворческие упущения в развитии 
сельскохозяйственной отрасли, причины неиспользования сельскохозяйственных земель по назначению.
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It’s been passed almost about 30 years, but the state agricultural reform still “falters”, despite the fact that for 
Russians the procedure for their formation (state registration) as individual entrepreneurs (IP) and heads of peasant 
(farm) holdings (PFH), it means the “ newly-hatched” producers of agricultural products, is statutorily simplifi ed to the 
greatest possible extent.

Keywords: the reasons for reducing the number of individual entrepreneurs and peasant (farm) holdings, the law 
making failures in agricultural industry development, the reasons for the non-use of the agricultural lands.
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